
Elst, 19 september 2022

Allereerst sorry voor typefouten.

Zeer weledele Burgermeester en gemeenteraadsleden van Gemeente 
Overbetuwe.

Een kort overzicht van mijn beleving over de petitie, Oudere inwonders in uw 
kerndorp Elst.

Allereerst de onbeatwoorde brief aan U , burgermeester. Vervolgens de 
opmerking van Uw wethouders. Letterlijk U vindt het inspreken wel leuk geloof ik 
He. Ach er blijft altijd wel wat hangen , hoor.

Ik heb mij kostelijke geamuseerd , het ging u steeds beter af.

Weet u  hoe dat op mij landde? 

Ik stopte met actie voeren en gaf mij gewonnen. 

Maar een ding staat als een huis, niet voor ons ouderen levensloopgeschikt, wat 
daarvan bouwt u tot 2030 in het mooie Elst er slechts resp 11 en 14 van. 

Wat ik aan de ouderen in Elst beloofde dat ik wat de uitkomt ook zal zijn met een 
duidelijk antwoord terug kom.

Ik vind het uw plicht aan de Ouderen in Elst mede te delen dat er tot 2030 geen 
perspectief is  voor hen en  zij die graag naar een levensloopgeschikte woning 
willen verhuizen, wij dus in de veel te grote eengezinswoningen zullen moeten 
blijven wonen.

 Daarbij de wet WMO met aanvragen voor aanpassingen met grote achterstand 
te maken heeft  en de woningbouw Vivare een grote achterstand in onderhoud 
te verwijten valt en tot nu toe niet bereid is de grote eengezinswoningen wat 
meer levensloopgeschikt te maken of hieraan mee te werken.



Ik vind dat u behalve mij als initiatief neemster samen met 100 
handtekeningzetters ( zie petitie) wegzet als zeur hierbij   de tactiek van zoveel 
mogelijk negeren en dat gaat wel  over hanteert.

Dit geldt ook voor de Woonstichting Vivare en HVOB helaas ook daar is mijn 
ervaring teleurstellend.

Heb ik eigen belang ja ik zit en behoor tot die doelgroep van  65+ en woon in de 
grootste eengezinswoning van Elst in de wijk Huyekamp waar inmiddels de 
vergrijzing zichtbaar overheerst  en waar het onderhoud zowel binnen en buiten 
voor  een verpauperde aanblik zorgt. Men laat ons mooi zitten letterlijk en 
figuurlijk :  wij zijn vergeten ouderen.

Tegen 2030 is mijn partner 88 en 78 en wonen wij nog steeds in een veel te grote 
woning waar een jong gezin met  kinderen een prachtige toekomst hadden 
kunnen hebben  en waar deze woningen voor bedoeld zijn.

En verhuizen naar een ander dorp  , tja ook wij wonen graag in de buurt van 
onze kinderen.

Wat ik aan u vraag om een verklaring in de Gemeente Nieuws met een eerlijk 
verhaal wat ons ouderen in Elst tot 2030 te wachten staat. 25 nieuwboouw 
woningen voor onze doelgroep.  

Dit is van toepassing op iedere ouder die in de sociale woningbouw past ,Tot een 
jaar  inkomen van zo een 40000,00 is de sociale woningbouw voor een ieder 
toegankelijk.

Nee ik ga niet stalken of dreigen , maar ik doe dit omdat ik een brief ontving van 
de Commisaris van de Koning die schrijft dat er contact is geweest met uw 
gemeente en dat ambtenaren hierop aanspreekbaar zijn. Echter zij gaven permail 
aan niets van dit te weten. Ik zond hen een kopie van de brief.

Ook hierin voel ik mij genegeerd en weggezet.

Dat gevoel gaat niet over en als u dat poitiek noemt dan vind ik die ouderen 
onwaardig en stelt uw participatie niets voor.


